



Made in Germany

# TEST INKS PINK AND TEST PENS PINK

available from 28 to 60 mN/m

# 粉红色测试墨水和测试笔

可提供测试值从28至60 mN/m产品

Pink coloured Test Inks are special testing liquids in ranges of defined surface tension. They were developed to get "non toxic" Test Inks. These pink Test Inks are meant to substitute the blue coloured inks as they were declared to be toxic according to DIN 53364 / ISO 8296. The Pink Test Inks are available in bottles or in pens.

粉红色测试墨水是在规定的表面张力范围内特殊测试液体研发粉红色墨水并获得“无毒”测试墨水。这些粉红色的测试油墨是用来取代蓝色墨水，根据德国工业标准DIN 53364 / ISO 8296，蓝色墨水被认定为有毒性。可提供粉红色的瓶装测试墨水和粉红色测试笔。



## TEST PENS

- from 28 to 60 mN/m
- with accuracy +/- 1,0 mN/m
- simple handling
- no spilling
- Pen sets from 28 to 60 mN/m available in sets of 4, 6 and 8 pcs. or as single pens

## TEST INKS in bottles

- from 28 to 60 mN/m in steps of one by one
- accuracy +/- 0,5 mN/m
- observation time 28 to 60 mN/m is 4 seconds
- bottles containing 10 or 100 or 250 mL or in sets of 7 bottles of each 10 mL

## 测试笔

- 从28至60 mN/m 测试值的产品
- 测试精度 +/- 1,0 mN/m
- 操作简单
- 不会溢出
- 可提供28 到60 mN/m套笔，有4支装，6支装，8支装或单支

## 瓶装测试墨水

- 可提供间隔为1 mN/m，从28至60 mN/m 测试值的产品
- 测试精度 +/- 0,5 mN/m
- 测试值28 到60 mN/m的观察时间为4秒
- 瓶装有10毫升，100毫升，250毫升，10毫升7瓶装套盒

Managing Director: Fritz P. Bloss  
Amtsgericht Mannheim HRB 511684  
IdNr. DE 813775094

arcotest GmbH  
Rotweg 25  
D-71297 Moensheim  
Germany

www.arcotest.info  
E-mail: info@arcotest.info  
Phone +49(0)7044 - 902 270  
Fax +49(0)7044 - 902 269